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 55שמן המניין מס'  18-מועצת העיר ה

 19.06.2022מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o  ראש העיר ויו"ר מועצת העיר -מר ששון מוטי 

o  חבר מועצה -מר בר שי 

o  חבר מועצה -מר האס שחר 

o  חבר מועצה -ניסן זכריה מר 

o  חבר מועצה ומשנה לראה"ע -מר חלבי מאיר 

o  חבר מועצה -מר מזרחי יעקב 

o  חברת מועצה -גב' מטלון אלינור 

o  חבר מועצה )עדיין לא הושבע( -מר מורן ישראל 

o  חבר מועצה ומ"מ ראה"ע -מר נוימרק זוהר 

o  חבר מועצה -מר ניסים זאב 

o  ה"עחבר מועצה וסגן רא -מר זברלו חיים 

o  וסגן ראה"ע  חבר מועצה -מר סיטון עזרא 

o  חברת מועצה וסגן ראה"ע -גב' עדן רבקה 

o  חבר מועצה -מר צדקה יפת 

o  חברת מועצה -גב' צ'פליצקי נעה 

o  חבר מועצה -רו"ח קייקוב ראובן 

 

 :נעדרו 
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o  חבר מועצה -מר אחדות יעקב 

o  חבר מועצה -מר בבלי יעקב 

o  חברת מועצה -ד"ר גונן קרן 

o  חבר מועצה ומשנה לראה"ע -אילן מר גזית 

o  חברת מועצה -גב' לביא ציון שירלי 

o  חבר מועצה -מר מכלוף קובי 

o  חבר מועצה וסגן ראה"ע  -מר סוטובסקי מיכאל 

o  חברת מועצה -גב' עומרד לוי גליה 

o  חבר מועצה -מר קינן שי 

o חברת מועצה -בשארי עינב -גב' קפלן 

o  חבר מועצה ומשנה לראה"ע -ד"ר רוק מאיר 

   

 :כמו כן נכחו 

o  יועמ"ש העירייה -עו"ד יונת דיין 

o  מנכ"ל העירייה -מר ארז ניסים 

o  מבקר העירייה -מר בני יונתן 

o  דוברת העירייה -גב' נורית בייסקי 

o חשבת העירייה -סלר הרצוג יגב' אסתי וי 

o  עוזרת גזבר לענייני מימון -גב' עידית עמנואל 

o  עירונירואה חשבון תאגיד  -מר משה מועלם 

o  עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה -מר יוסי זיידה 

 

 על סדר היום:

א' בנושא  72סיכומיה והצעותיה של הועדה לענייני ביקורת בנושא דו"ח מבקר המדינה  .1

 ניהול השקעות בקרן גופים שונים ביניהם עיריית חולון.

סיכומיה והצעותיה של הועדה לענייני ביקורת בנושא דו"ח ביקורת רואה חשבון משרד  .2

 . 2020הפנים בעיריית חולון לשנת 
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ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 549פרוטוקול מס'  55

מועצת העיר אשרה ברוב קולות את סיכומיה והצעותיה של הועדה לענייני ביקורת בנושא  .1

 א' בנושא ניהול השקעות בקרן גופים שונים ביניהם עיריית חולון. 72מבקר המדינה דו"ח 

מועצת העיר אשרה ברוב קולות את סיכומיה והצעותיה של הועדה לענייני ביקורת בנושא  .2

 . 2020דו"ח ביקורת רואה חשבון משרד הפנים בעיריית חולון לשנת 

 פרוטוקול

יבה, אבל רגע. אוקיי אני פותח את הישיבה שלא חבר'ה אני פותח את היש מר מוטי ששון:

 מן המניין. איפה יוסי נעלם? 

 תתחיל.  מר ניסן זכריה:

, סיכומיה והצעותיה של הועדה 55הנושא ישיבה שלא מן המניין מספר  מר מוטי ששון:

א' בנושא ניהול השקעות  72לענייני ביקורת בנושא דו"ח מבקר המדינה 

עיריית חולון. סיכומיה והצעותיה של  הועדה בקרן גופים שונים ביניהם 

לענייני ביקורת בנושא דו"ח ביקורת רואה חשבון משרד הפנים בעיריית 

 . בבקשה תציג, בני איפה אתה? יפה קדימה תציג. כן בני. 2020חולון לשנת 

 

א'  72סיכומיה והצעותיה של הועדה לענייני ביקורת בנושא דו"ח מבקר המדינה  .1

 השקעות בקרן גופים שונים ביניהם עיריית חולוןבנושא ניהול 

עדה לענייני ביקורת דנה בדו"ח מבקר המדינה בנושא של ניהול השקעות.  מר בני יונתן:

 דו"ח מבקר המדינה התייחס למספר רב של רשויות, ביניהם,

 אי אפשר, סיטון. נו אי אפשר לשמוע אותו. מר מוטי ששון:

העיר חולון. עכשיו, כשהועדה דנה, בישיבה השתתף גזבר העירייה  ביניהם מר בני יונתן:

וגם כן חשבת העירייה וגברת עידית עמנואל שהיא עוזרת הגזבר לענייני 

 ממון. 

 נכון? 2020-הגזבר הקודם ישב? כי זה ל מר יעקב מזרחי:

הצעותיה כן. עכשיו, הועדה דנה גם כן בינתיים גם הועדה דנה גם בסיכומיה ו מר בני יונתן:

של צוות לתיקון ליקויים. כידוע לכם יש צוות לתיקון ליקויים בעירייה 

ברשות מנכ"ל העירייה והיא דנה על כל הממצאים המתייחסים לעיריית 

 חולון. כפי שאנחנו רואים היו מספר ממצאים ואני שמח לציין בפניכם,
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בר. אני לא שומע חבר'ה, חבר'ה, סיטון אתם מדברים במקביל והוא מד מר מוטי ששון:

 אותו.

ממצאים ואני שמח לומר לפניכם שכל הממצאים תוקנו כבר. שזה דבר  6היו  מר בני יונתן:

 טוב מאוד. 

 .2020-סביר להניח, זה מ מר זאב ניסים:

וגם מעבר לזה אני גם רוצה לדווח למועצה שבהתאם להמלצת מבקר  מר בני יונתן:

ממשיכים את הביקורת בנושא  המדינה אנחנו משרד מבקר העירייה אנחנו

הזה של ניהול השקעות ואנחנו נכנסים גם לכמה נושאים שמבקר המדינה 

לא נכנס בהם. וזה ממש אנחנו בחודשים האחרונים ממשיכים את הביקורת. 

אז סך הכול כפי שציינתם בפניכם מדובר בנושא מאוד חשוב, השקעות של 

כפי שרואים גם כן בסיכום מאות מיליונים שחשוב שיתנהלו בצורה תקינה ו

של הצוות לתיקון ליקויים הכול תוקן ולכן הועדה לענייני ביקורת ממליצה 

לאשר את הדו"ח ואת ההערות של הצוות לתיקון ליקויים שהכול תוקן. אז 

 אם יש למישהו שאלות אני אשמח לענות. 

באגף שמירה נובע  על הכנסות שמירה וביטחון. גידול בהכנסות 11כן. עמוד  מר יעקב מזרחי:

 מגידול בשטחי החיוב. כלומר יש פה בניינים עם יותר דיירים?

  על מה זה, על מה אתה מדבר? גב' אלינור מטלון:

 דו"ח מבקר המדינה לניהול השקעות.  מר בני יונתן:

 הוא עדיין לא הגיע לזה. מר ניסן זכריה:

 סליחה, סליחה, טעיתי בספר. תמשיך.  מר יעקב מזרחי:

 יש שאלות? אם לא, אנחנו, אני ממליץ לאשר את המלצותיה ומסקנותיה, וטי ששון:מר מ

 סיכומיה והצעותיה של הועדה לענייני ביקורת. מר בני יונתן:

בעד. מי  11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1של הועדה לענייני ביקורת. מי בעד?  מר מוטי ששון:

 אני עובר לדו"ח הבא. כן בני.. אושרנמנעים.  4, 3, 2, 1נגד? מי נמנע? 

 

סיכומיה והצעותיה של הועדה לענייני ביקורת בנושא דו"ח ביקורת רואה חשבון  .2

 2020משרד הפנים בעיריית חולון לשנת 

טוב, הנושא השני כמו כל שנה דו"ח רואה חשבון של משרד הפנים לשנת  מר בני יונתן:

 . מצטרפת אלינו עכשיו חשבת העירייה.2020

 לא מצטרפת, היא הייתה פה.  ששון: מר מוטי

 לא, היא מצטרפת לשולחן. מר מאיר חלבי:
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 היא גם הייתה בשולחן. מר יעקב מזרחי:

סך הכול אני חייב לומר לכם שבאמת הרבה שנים מספר ההערות של דו"ח  מר בני יונתן:

למעשה הייתה  2020רואה החשבון של משרד הפנים הולך ומצטמצם ובשנת 

 הערה אחת. 

 מה מצא? מר יעקב מזרחי:

 הייתה הערה אחת בלבד. מר בני יונתן:

 איזו הערה? מר יעקב מזרחי:

 שהיא גם תוקנה כבר. מר בני יונתן:

 מה ההערה? מר יעקב מזרחי:

ההערה הייתה שיש חברי מועצה, כן, שהיו חייבים ארנונה בהיטלים וכבר  מר בני יונתן:

כבר לא קיימת יותר. ויש את הנושא הוסדר איתם. לכן גם ההערה הזאת 

ההערה הנוספת שלמעשה מופיעה במעקב אחד משנים קודמות, זה כל שנה 

פעמים בשנה שבפועל זה לא  4מופיע. זה הנושא של כינוס ועדות חובה 

מתקיים. אז הועדה וההתייחסות של העירייה הייתה שאין מה לעשות. 

 לא נוכח פה, מדובר בחברי מועצה. אבל יושב ראש הועדה שחבל שהוא

 למה אין מה לעשות? גב' נעה צ'פליצקי:

 תחליפו את החברים האלה באנשים אחרים. מר יעקב מזרחי:

 למה אין מה לעשות? גב' נעה צ'פליצקי:

הוא הציע, יושב ראש הועדה הציע הצעה אחרת. התקיים דיון בועדה והיא  מר בני יונתן:

ייה וממליצה שמרכז ממליצה ככה. הועדה לאחר שקראה את הסברי העיר

 ישיבות המועצה מר יוסי זיידה, יוסי, 

 שומע. מר יוסי זיידה:

ישלח מכתב מסודר לכל יושבי ראש הועדות ולמזכירות, לכל ועדה יש גם מזכירה.  מר בני יונתן:

 4להקפיד לכנס את ישיבות הועדה כנדרש אחת לרבעון ככל הניתן. וסך הכול 

 ישיבות בשנה. 

 על איזה ועדות מדובר? מר יעקב מזרחי:

 כל ועדות החובה. מר בני יונתן:

רגע, רגע, אני רוצה להגיד משהו. אפשר? יוסי אני גם פניתי אליך, אני בלי לפגוע,  גב' נעה צ'פליצקי:

אני לא רוצה לפגוע באף אחד אבל אני כבר קדנציה שנייה, חלקית כן, יושבת ראש 

רית ויש אנשים שזה מאוד, הועדה לקידום מעמד הילד שזאת ועדה סטטוטו

הנושאים מאוד מאוד מעניינים אותם. מצד שני כמו בועדות אחרות יש אנשים שאו 

ממנים אותם או הם מתנדבים או הם מנודבים. אני לא יודעת איך לקרוא לזה. והם 
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לא, לא מגיעים וזה בסדר. אדם שעסוק ואדם שעובד ואדם, הכול בסדר. אבל לפחות 

 מתוך הסיעה שכן מעוניינים להיות.  תתנו לאנשים אחרים

 תחליפי אותם. מר מוטי ששון:

 לא, אין לי מנדט להחליף. לא אין לי מנדט.  גב' נעה צ'פליצקי:

 זה סיעתי. מר יוסי זיידה:

 אין לי מנדט להחליף. גב' נעה צ'פליצקי:

 סליחה אתה יכול להחליף בסיעה שלהם להחליף, מר מוטי ששון:

 סיעה בסיעה. בסיעה בתוך הסיעה.  גב' אלינור מטלון:

 באותה סיעה, נכון. מר יוסי זיידה:

 זה בדיוק. יש אנשים שאני יודעת שבתוך הסיעה כן מעוניינים וזה כן מעניין אותם. גב' נעה צ'פליצקי:

 אם אתם רוצים להחליף בתוך הסיעה אנשים שלכם, תחליפו. הלאה, הלאה.  מר מוטי ששון:

צה להגיד איזו מילה אחת. זה לא יעזור גם אם תחליף את אותם אנשים. אני אני רו מר עזרא סיטון:

אומר את זה כבר שנים. זה להחליף פה קוביות בזה, בדמקה. עד שלא תהיה חקיקה 

מסודרת בנושא מבחינת התקצוב והסמכויות של הועדה, לא יקרה שום דבר. זה 

מדבר על משהו ברמה יימשך ככה. זה לא אנחנו אשמים, זה ככה בכל מקום. אני 

 הארצית. אז עזוב, אז אם אנחנו מעירים,

 אנחנו מתייחסים כרגע להמלצות של ועדת הביקורת.  מר מוטי ששון:

 אבל אם אנחנו מדברים על משהו קונקרטי, גב' נעה צ'פליצקי:

 זו האמת. מר עזרא סיטון:

 מישהו רוצה להתייחס לדו"ח של ועדת הביקורת?  מר מוטי ששון:

 כן. יעקב מזרחי:מר 

 בבקשה. מר מוטי ששון:

 קודם כל בעמוד, איזה עמוד, מר יעקב מזרחי:

 לא, קודם כל לא סיימתי את ההמלצה. מר בני יונתן:

 חכה עוד לא סיים, תן לו לסיים. מר זאב ניסים:

 חודשים ברצף,  6במידה ולא כונסה ועדה  מר בני יונתן:

 תך עד לפה.את מדברת ואני שומעת או מר מוטי ששון:

יישלח מכתב התרעה ליושב ראש הועדות ולמזכירות הועדות. ואם לאחר חודש  מר בני יונתן:

ממבחן ההתרעה היא עדיין לא כונסה, מרכז ישיבות המועצה יביא את הנושא לדיון 

 במועצת העיר. כלומר ועדות שלא מתכנסות יובאו לידי דיון במועצת העיר. זו

 ההמלצה של הועדה לענייני ביקורת. על זה צריך להצביע.

 מישהו רוצה להתייחס להמלצות של הועדה? מר מוטי ששון:
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סגנים בתואר, ממלא מקום  3לראש העירייה יש  4כן, כבר אמרתי לך בני שסעיף א'  מר יעקב מזרחי:

עליתי על בשכר וסגן בשכר. יש לו שניים בשכר. זה קודם כל צריך לתקן אותו, ישר 

הסגנים. לא, רשום אחרת. סיטון לא מופיע שם. רק זברלו. זברלו וזוהר מופיעים. 

 בשכר, אני מדבר על שכר. 

 בסדר. מר בני יונתן:

 היה לך מוטי, סיטון היה.  2020 מר יעקב מזרחי:

 באותו זמן שמבקר המדינה בדק לא היה. מר מוטי ששון:

 זה משרד הפנים. לא זה לא מבקר המדינה,  מר בני יונתן:

 זה משרד הפנים בדק, לא היה. מר מוטי ששון:

 לא, לא היה. לא היה. מר ניסן זכריה:

 שנים עוד מעט. 4מוטי אבל זה  מר יעקב מזרחי:

 יעקב אתה כרגע, מר מוטי ששון:

 לתיקון אני אומר לו את זה, זה הכול. רק לתיקון. מר יעקב מזרחי:

 , סיטון נמצא פה. תיקנו את הדו"ח משרד הפנים, הוא לא היה.אז גמרנו. בוא הנה מר מוטי ששון:

 '. משהו כזה.19יוני, יולי  מר עזרא סיטון:

 הוא מודה שהוא טעה, מה אתה אומר לי לא? מר יעקב מזרחי:

 מי אומר שהוא טעה? מר מוטי ששון:

 הוא.  מר יעקב מזרחי:

 למה טעית? מר עזרא סיטון:

 אני כתבתי את הדו"ח. אני טעיתי? לא  מר בני יונתן:

 זה משרד הפנים, מה יש לך. מר ניסן זכריה:

 לא, מה שאני אמרתי לו שהנושא יתוקן בשנה הבאה.  מר בני יונתן:

 טוב זהו. מר יעקב מזרחי:

טוב אם אין הערות, אז מי בעד? מי בעד סיכומיה והצעותיה של הועדה לענייני  מר מוטי ששון:

 2020אה חשבון משרד הפנים עיריית חולון לשנת ביקורת בנושא דו"ח ביקורת רו

, 4, 3, 2, 1. מי בעד? 2022לאפריל  6-על פי מכתבו של יושב ראש הועדה שי קינן מה

אז דו"ח  נמנעים. 3. 3, 2, 1בעד. מי נגד? אין נגד. מי נמנע?  11. 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5

 אין? . מה עוד יש פה בנושא ביקורת?אושרהביקורת 

 זהו. יונתן:מר בני 

 דו"ח ביקורת בנושא צהרונים. מר יעקב מזרחי:

 צהרונים מה איתם? מר ניסן זכריה:

 לא היום. מר יוסי זיידה:
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 נושא צהרונים קודם, מר בני יונתן:

 חבר'ה זה לא, אני קורא מסדר היום.  מר מוטי ששון:

 זה שבוע הבא ידון בועדה לענייני ביקורת ורק אחרי זה. מר בני יונתן:

 כל דו"ח נידון תחילה בועדת הביקורת. מר מוטי ששון:

 מוטי מרגע זה הישיבה אפשר לדבר? מר יעקב מזרחי:

 הוא מדבר אבל אני לא יכול לנהל אותה. זה לא בסדר יום.  מר מוטי ששון:
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